

图书基本信息

书名：<<能力提升-无敌初中英语词汇特训-2>>

13位ISBN编号：9787119054735

10位ISBN编号：7119054732

出版时间：2009-11

出版时间：外文

作者：张同冰

页数：127

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

内容概要

悉心精选典型性词汇习题、每题详解并扩展知识要点、帮助高中生提升应考实力、达到词汇记忆的最高层次、实战技巧和完整传授。

书籍目录

第1章名词第2章冠词第3章代词第4章数词第5章形容词第6章副词第7章介词第8章连词第9章动词辨析
第10章短语动词第11章非谓语动词第12章情态动词

章节摘录

7. You can find "KEEP IN COLD PLACE" on A. food B. book C. money D. clothes
8. The _____ park will open next week. A. childrens B. childrens C. children D. childs
9. A: What would you like to drink, girls?
B: _____, please. A. Two cup of coffee B. Two cups of coffees C. Two cups of coffee D. Two cup of coffee
10. Everybody in the little town knew my first teacher, so we had no _____ finding his home.
A. difficulties in B. difficulty with C. difficulty D. difficulty to
11. In some countries, such as India, they use _____ as an "official" (官方的) or "second" language for government, business and education.
A. Indian B. Chinese C. French D. English
12. A: Where is my father?
B: Hes left a _____ saying that hes in the office. A. message B. news C. excuse D. information
13. shirts are both on _____ desk. A. Toms and John; Marys and Janes B. Tom and Johns; Marys and Janes
C. Toms and Johns; Mary and Janes D. Tom and Johns; Mary and Janes
14. A: Please give me a _____ when you arrive in Beijing. B: All right. Ill tell you everything when I get there. A. newspaper B. ticket
C. calling D. ring
15. Move along and make _____ for me. A. a room B. room C. chair
D. table
16. Ten _____ were hurt, but no _____ were lost in that accident. A. people; life B. people; lives
C. people; life D. peoples; lives

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>